



Date: 25th August 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

التاريخ: 25 أغسطس 2023

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification from the company
regarding the Company's Chairman of Board
of Director with CNBC Arabia**

**الموضوع: تنويه من الشركة بخصوص مقابلة
رئيس مجلس إدارة الشركة مع قناة سي إن بي
سي عربية .**

Reference to DSI PJSC Chairman Interview on CNBC Arabia dated 24 August 2023, we do confirm the following:

The company restructuring agreement between the company and trade creditors and financial lenders is including the write off of 90% of the total amounts recorded in the company books in addition to issuing 5 years Marketable Convertible Sukuk (MCS) equivalent to 10% of the total amounts due to trade creditors and financial lenders. These ratios are clearly mentioned in the company restructuring plan that was provided, discussed, and approved by the shareholders, trade creditors, financial lenders, and related official parties.

In addition to the above, we confirm that the above ratios will be recorded in the company accounting books and will be presented to the external auditor for final review and approval upon successful completion of the restructuring process that will be implemented in line with the mechanism that will be provided by the appeal court.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، والمتعلق بالمقابلة التلفزيونية مع السيد رئيس مجلس الإدارة على قناة سي إن بي سي عربية بتاريخ 24 أغسطس 2023 تود إدارة الشركة التأكيد على ما يلي :-

فيما يتعلق بالإتفاق بين الشركة و الدائنين التجاريين والماليين تؤكد الشركة بأن الإتفاق يقضي بحذف 90% من إجمالي مديونية الدائنين التجاريين والماليين بالإضافة الى إصدار صكوك قابلة للتحويل الى أسهم بعد مرور 5 سنوات من إصدارها لصالحهم وذلك بناء على البنود المذكورة في خطة إعادة الهيكلة. هذا وتؤكد الشركة بأن النسب المشار اليها أعلاه تم ذكرها بنصوص واضحة وصريحة في خطة إعادة الهيكلة والتي تم اعتمادها والموافقة عليها من السادة المساهمين والدائنين الماليين والتجاربيين والسلطات المختصة، هذا وتود الشركة التأكيد بأن هذه النسب سيتم تسجيلها في دفاتر الشركة المحاسبية وعرضها على المدقق الخارجي للشركة لمراجعتها واعتمادها عند الإنتهاء من الإجراءات الكاملة لإعادة الهيكلة التي ستتم بناء على الآلية التي سيتم تزويدنا بها من قبل محكمة الإستئناف.

Sincerely Yours,

Drake and Scull International (PJSC)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع



Drake & S
P.O. Box 65794, Dubai - United Arab Emirates, Tel: +971 4 526 3444, Fax: +971 4 320 0558
www.drakescull.com



دريك